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Hermed sendes foreløbig besvarelse af spørgsmål nr. 1710 (Alm. del), som 

Folketingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 28. august 2020. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF). 
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Spørgsmål nr. 1710 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren kommentere artiklen ”Indsatte udnytter forvalt-
ningsloven til at skaffe navne på fængselsbetjente”, Fængsels-
forbundet den 26. august 2020, og redegøre for, hvorfor fæng-

selsbetjentes navn angiveligt fremgår af aktindsigtsbesvarelser, 

herunder bedes ministeren redegøre for følgende: 

–  om kriminalforsorgen har modtaget klager herom og i 

bekræftende fald antallet af klager, 

–  om andre ansatte i andre stillinger såsom ansatte på lan-

dets psykiatriske afdelinger oplever samme problem, og 

i givet fald i hvilket omfang, 

–  om det samme problem kan forekomme i politiet, f.eks. 

ved at betjentenes fulde navne fremgår i politirapporter. 

Og vil ministeren redegøre for, hvad regeringen plan-

lægger at gøre for at beskytte ansatte i udsatte jobs?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet anmodet Sund-

heds- og Ældreministeriet om et bidrag til besvarelsen af spørgsmålet. Sund-

heds- og Ældreministeriet har på den baggrund anmodet Danske Regioner 

om et bidrag til besvarelsen af spørgsmålet.   

 

Af hensyn til det samlede overblik over den rejste problematik er det mest 

hensigtsmæssigt, at spørgsmålet besvares samlet. Det er derfor desværre 

ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fristen, men spørgsmålet for-

ventes endeligt besvaret i oktober 2020. 

 

 

 

 

 

 


